
Referat styremøte 9.1.2023 

Sted: Monserud  

Tilstede: Linn- Jeanette Krogstad Johansen, Heidi Gundelsby, Mette 

Folmer Ystrøm, Anne Lise Storkjørren, Anne-Mari Myrén 

Meldt forfall: Camilla Rødland og Kate Rieber Terjesen. 

Frafall: Lasse Harms 

 

Sak 1/23 Godkjenning av referat:  

- ok 

Sak 2/23 Økonomi: 

- Økonomien i klubben er god. Pr. 9.1.2023 er det oppført 358 

medlemmer. 

Sak 3/23 Kurs: 

- vårens kurs er under kontroll og vil snart bli lagt ut. 

- Vi sjekker interessen for utstillingskurs. 

- Vi godkjenner agility gruppen sine ønsker om kurs. 

Sak 4/23 Belysning: 

-Styret synes prisoverslagene vi til nå har fått har vært for høye til at 

vi nå skal ta den kostnaden nå. Det blir sjekket ut andre alternativer. 

Det vil også bli sjekket ut muligheter til å søke om midler til dette. 

Sak 5/23 Årsmøte: 

- Årsmøte er satt til 30.3.2023 kl 18.00 



Sak 6/23 Eventuelt 

- Miljøtrening: Det vil bli holdt miljøtrening når vi har noen til å holde 

den. Styret skal IKKE føle at de må stille opp for at den blir 

gjennomført. Nå i vinter prøver vi på at miljøtreningen er  på 1 time, 

med muligheter for forlengelse av den som holder den, samt 

egentrening. De som holder miljøtreningen vil kunne få betalt kr 

300,- mot at det blir levert utleggsskjema for det. 

- Agility gruppa ønsker å holde offisielt stevne. De trenger da nytt 

tidtager utstyr. Styret ber de sjekke kostnader på det, samt 

muligheter til eventuelt å låne/ leie det. Samt budsjett for å avholde 

det. 

 

Neste møte: OBS! Torsdag 9.2. Kl. 18.00, vennligst gi beskjed om du 

ikke kommer.  

Referent: Anne-Mari Myrén 

 


